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1. Dajem pobudo za postavitev velike klopi, ki je pobuda, katera je prišla s strani mestnih 

družin in sicer bi zelo prav prišla na Panorami ali v sončnem parku, kjer gredo družine 

z otroki na sprehod, saj bi tako bi lahko vsi skupaj sedeli na eni klopi. Zraven bi bilo 

zasajeno drevo, ki daje veliko senco, vendar naj bo nealergeno (da ne cveti).  Tudi sicer 

manjkajo takšne velike klopi v mestu, ker je zelo nerodno, da na njih ne more sedeti 

niti ena družina. Primeri: glej slike. 

 



 

 
2. Dajem pobudo, da se zarišejo talne označbe iger - gre za vedno zanimive igre za 

krepitev grobe motorike in spodbujanja načinov reševanja, kar je izredno pomembno 

za otrokov gibalni in miselni razvoj. Morda bi jih lahko naredili na že obstoječih igriščih; 

Ljudski vrt, mestni park, Ranca? Pobuda je prišla s strani občanke, ki sama dela v vzgoji 

predšolskih otrok in bi bila pripravljena brezplačno sodelovati in podati strokovno 

mnenje pri izdelavi. Predlogi iger: glej slike. 

 

 

 
 

3. Dajem pobudo, da se uredi dostop in parkiranje na Ranci za invalidne osebe – občan 

me je opozoril na to, da na Ranci ni zagotovljenega parkirišča za invalidne osebe, 

dostop je pa zelo otežen, sploh ker je v lepem vremenu vse zaparkirano tako, da je 



 

skoraj nemogoče priti mimo. Zato predlagam, da se preveri možnost parkiranja za 

invalidne osebe na Ranci ali pod Ranco pri postavljenih tablah (glej slika), ter zagotovi 

ustrezen dostop za vse občane, tudi invalidne. 

 
 
dr. Renata Debeljak 

 
Podajam pobudo, ki je bila z naše strani že večkrat podana, vendar do dan danes še ni 
realizirana. Pobuda se nanaša na oblikovanje komisija, ki se bo lotila pregleda in v določenih 
segmentih tudi sprememb gravitacije šolskih okolišev, saj se bil nazadnje Odlok s sklepom o 
določitvi gravitacijskega območja OŠ Ljudski vrt, OŠ Mladika in OŠ Olge Meglič znotraj 
skupnega šolskega okoliša dopolnjen oz. obravnavan leta 2009, zato je postal izjemno arhaičen 
in neuporaben. Od sprejema in uveljavitve do danes se je urbanizacija MO Ptuj močno 
spremenila, nastala so nova naselja, aktualno se močno razvija Žabja vas, ki gravitacijsko spada 
pod OŠ Ljudski Vrt, prav tako se zelo razvija Grajena in potrebno je slediti poselitvam in ne 
prepričanju in samovolji posameznikov, ki ščitijo parcialne interese. V MO Ptuj imamo 5 
osnovnih šol, ki stojijo na zelo različnih območjih; npr. OŠ Olge Meglič se nahaja na območju 
(starem mestnem jedru), kjer gradnja novih stanovanjskih objektov ni mogoča, medtem ko se 
OŠ Ljudski Vrt nahaja na območju, kjer je možno graditi tako stanovanjske objekte kot tudi cela 
naselja. Namen spremembe oz. pregleda omenjenega Odloka ni, da bi se kateri šoli učence 
jemalo, temveč gre samo za situacijo, ki bo nastala v prihodnjih letih nevzdržna, in sicer se bo 
v kratkem času OŠ Ljudski Vrt s svojo ugodno poselitveno lego presegla svoje kapacitete in bo 
potrebno čez noč sprejeti odločitev kako naprej. Zmožnost dograjevati so na območju 
omejene, prav tako pa že močno presega model ostalih šol, saj se spreminjala v štiri oddelčno 
šolo, ki je že sedaj na meji vzdržnega, medtem ko bodo ostale šole, kot so Mladika, Olge Meglič 
in Breg postajale eno oddelčne šole, kar pa prinese za seboj tudi veliko drugih težav (npr. 
odpuščanje delavcev), na drugi strani pa ne glede na število otrok vseeno velike stroške 
vzdrževanja šolskih objektov. Menim, da je potrebno pregledati, kateri predeli našega mesta 
so se spremenili in poselili od leta 2009  do danes, zaradi česar se mora posledično temu 
premakniti meja gravitacijskih območij, da bo pravična porazdelitev tudi v prihodnje oz. bodo 
lahko ostale OŠ Ljudski Vrt 3-oddelčne, ostale pa 2-oddelčne šole (v primeru, da ne gre za 
ekstremno nizko nataliteto oz. nizko število rojstev v določenem letu, ko odloki ne vplivajo na 
majhen vpis otrok). Zato podajam pobudo, da se čimprej odlikuje komisija, ki jo naj sestavljajo 
učitelji, ravnatelji in strokovni delavci, ki se na zadevo spoznajo in bodo zasledovali cilj 



 

enakopravnosti in načela vzajemnosti, pri čemer mora biti vsaka sprememba pretehtana, 
rezultat pa mora biti pravično, preudarno in strokovno izvedena sprememba, ki bo pozitivno 
vplivala tako na vse učence in učenke, zaposlene in ustanoviteljico. 
 
Milan Klemenc 
 

1. Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj je bilo pred lekarno TOPLEK na javni 
prometni površini v lasti RS (izhajajoč javno dostopnih podatkov in odgovora MO Ptuj 
z dne 3.10.2022) ukinjeno parkirno mesto za invalide. Razumljivo je, da se lekarna 
obnaša tržno, vendar ni razumljivo, da tega posluha ni zaslediti, ko gre za šibkejše kot 
so invalidi. Omenjen ukrep o ukinitvi parkirnega mesta za invalide je naletel na slabo 
voljo med občani saj je, do uporabnikov skrajno neprimeren in neprijeten. Po vrhu 
vsega pa gre za parkirno mesto, ki je namenjeno kratkotrajnemu parkiranju, da si lahko 
invalidi priskrbijo zdravila in ostale potrebne zdravstvene pripomočke.  
 

 
 

2. Podajam pobudo, da MO Ptuj poda predlog reševanja postavitve ekoloških otokov. Na 

Volkmerjevi cesti je velika težava s smetmi saj ni objektov oz. ekološkega otoka kamor 

bi lahko odlagali smeti. Odgovor na pobudo št. 420/13 v mesecu marcu 2024 ni 

zadovoljil občanov saj so mnenja, da verjetno obstaja rešitev na kak način bi se postavili 

ekološki otoki s čimer bi zmanjšali odlaganje smeti na prostem. Drži, da so bili bloki 

postavljeni več kot 40 let in je bilo odlaganje smeti in ozaveščenost občank in občanov 

drugačna, prav tako je bilo več odvozov.  Bloki nimajo funkcionalnih zemljišč in bi bilo 

smiselno, da se pripravi model oziroma rešitev na kakšen način bi zagotovili uporabo 

funkcionalnih zemljišč v lasti MO Ptuj, s čimer bi zagotovili, da se lahko postavijo objekti 

za začasno odlaganje smeti. S tem bomo poenotili prakso v vseh spalnih naseljih, 

istočasno pa poskrbeli, da vremenske razmere ne bodo vplivale na moteč smrad ter 

odnašale smeti zaradi vetra, do odvoza odpadkov. 

 



 

3. Podajam pobudo na predlog občank in občanov Ulice Vide Alič kjer se že dalj časa 

srečujejo s povečanim prometom po ulici, ki je že dolgo presegla kapacitete. Pri tem 

poudarjajo, da imajo mejo z občinsko cesto in visoko brežino pri čemer je skoraj 2/3 

brežine v bistvu občinske, jo pa morajo urejati sami, pri čemer se zaradi ozkega cestišča 

vozniki z avtomobili vozijo po bankini in posledično spodkopavajo breg, ki že tako in 

tako polzi. Zaenkrat to rešujejo s folijo proti plevelu, ki pa nikakor ni primerna za te 

stvari. Predlagajo, da bi širili cesto, ter predlagajo, da naj občina zemljiškoknjižno 

preveri kje so meje, med zasebno in občinsko/javno lastnino, saj bi naj imeli nekateri 

občani ograje, žive meje, robnike ipd. na občinski/javni lastnini, kar onemogoča širitev 

ceste. Občani so pripravljeni brezplačno odstopiti zemljo za širitev ceste, kjer je to 

potrebno. Glede na to, da obstajajo upravičeni razlogi za izboljšanje prometne varnosti 

ter volja in želja po brezplačnem prenosu zemljišč v last MO Ptuj z namenom širitve 

ulice, predlagam, da se pristopi k pripravi projektne dokumentacije za širitev cestišča 

in pridobivanje ustreznih soglasij vzporedno s tem pa naj se v prihodnjem proračunu 

zagotovijo sredstva za izboljšanje prometne varnosti in širitev ceste na Ulici Vide Alič.  

 

 

Lepo pozdravljeni, 
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